

ຮບົນ

:

ຢູ່ ໃນແບບຟອມການລົງທະບວນຂອງລູກທ່ານ, ທ່ານໄດ້ສະແດງໃຫ້ເຫັນເຖິງພາສາ ໜຶ່ງອອກຈາກພາສາອັງກິດທີ່ຖືກເວົ້າຢູ່ ໃນເຮືອນຂອງທ່ານເອງ. ຖ້າຫາກພາສາ ໜຶ່ງອອກຈາກພາສາອັງກິດທີ່ສະແດງໃຫ້ເຫັນ, ນັກຮຽນຈະໄດ້ຖືກໃຫ້ການປະເມີນ ຜົນເພື່ອກຳນົດເອົາຄວາມສາມາດໃນການໃຊ້ພາສາອັງກິດ. ຜົນຂອງການປະເມີນຄວາມ ສາມາດໃນການໃຊ້ພາສາອັງກິດລັດ *Kansas ສຳລັບການຈັດເອົາບັນຊີຮຽນ (KELPA-P), ການທົດສອບຄວາມຊຳນານທາງດ້ານແນວຄິດ(IPT)/ການປະເມີນຜົນລະດັບ ຊັ້ນພາສາ (LAS)/ການທົດສອບຄວາມຊຳນານທາງດ້ານພາສາແຕ່ລະລັດ ລັດ (LPTS), ໄດ້ສະແດງ ໃຫ້ເຫັນວ່າ ແມ່ນບໍ່ມີຄວາມຄ່ອງແຄ້ວໃນທາງການເວົ້າ ແລະ/ຂັ້ນພາສາອັງກິດ ແລະ ມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບການບໍລິການພາສາອັງກິດສຳລັບຜູ້ ທີ່ເວົ້າພາສາອື່ນໆ ຫຼື (ESOL) ເມືອງລວມສູນ. ໂຄງການ (ESOL) ຈະ ຊ່ວຍໃຫ້ລູກຂອງທ່ານມີຄວາມຊຳນານໃນການຟັງ, ການເວົ້າ, ການອ່ານ ແລະ ການຂັ້ນ ຢູ່ ໃນຫຼາຍໆວິຊາໃນໂຮງຮຽນ. ການບໍລິການດັ່ງກ່າວນີ້ຈະໄດ້ຖືກນຳສົ່ງໃຫ້ ແກ່ລູກຫຼານຂອງທ່ານຢູ່ ໃນໜຶ່ງຫຼືຫຼາຍວິທີທາງດັ່ງຕໍ່ໄປນີ້:*

- ການລົງທະບວນເຂົ້າຮຽນຢູ່ ໃນຫ້ອງຮຽນ ESOL ແມ່ນຈະໄດ້ຈັດໃຫ້ການ ອົບຮົມໃນຂອບເຂດການຟັງ, ການເວົ້າ, ການອ່ານ, ແລະ ການຂັ້ນພາສາອັງກິດ ພ້ອມທັງໃຫ້ການຊ່ວຍເຫຼືອການຮູ້ຈັດພາກວິຊາປົກກະຕິຢູ່ ໃນ ຫ້ອງຮຽນອື່ນໆ.
- ເນື້ອໃນການລົງທະບວນເຂົ້າຮຽນຢູ່ ໃນຫ້ອງຮຽນ ESOL (ນັກຮຽນທັງ ໝົດໃນເນື້ອໃນການຮູ້ຈັດແມ່ນຜູ້ຮຽນພາສາອັງກິດ), ເຊິ່ງເປັນ ບ່ອນທີ່ພາກວິຊາຮຽນໄດ້ຖືກຈັດຫາໂດຍຜ່ານການສອນແບບມີການ “ຄຸ້ມຄອງ” ຫຼື ດັດແກ້ ບໍ່ ບໍ່ ງ່າຍເພື່ອສອນທັງພາສາອັງກິດ ແລະ ເນື້ອ ໃນອຸປະກອນການສຶກສາຮູ້ຈັດ.
- ການເຂົ້າຮ່ວມໃນໄລຍະຖອນຕົວອອກຂອງໂຄງການ ESOL ເມື່ອລູກຂອງທ່ານ ອອກຈາກຫ້ອງຮຽນພາກປົກກະຕິເພື່ອຮັບເອົາການສອນໜຶ່ງຕໍ່ໜຶ່ງ ຫຼື ການສອນເປັນກຸ່ມ ມັນອາດເປັນພາສາອັງກິດຈາກຄູສອນຂອງຫ້ອງຮຽນ ESOL.
- ການເຂົ້າຮ່ວມໃນຫ້ອງຮຽນທີ່ໃຊ້ສອງພາສາ, ເຊິ່ງເປັນບ່ອນທີ່ການ ສົດສອນໃນຂອບເຂດການສຶກສາທີ່ຈະຖືກຈັດຫາໃຫ້ລູກຂອງທ່ານທັງ ພາສາຂອງເດັກນັ້ນເອງແລະພາສາອັງກິດ.

- ການເຂົ້າຮ່ວມໃນໂຄງການສອງພາສາ, ເຊິ່ງເປັນບ່ອນທີ່ ລູກຂອງທ່ານຈະໄດ້ຢູ່ ໃນຫ້ອງຮຽນທີ່ ມີທັງ ກຮຽນເວົ້າພາສາສະເປນ ແລະ ບໍ່ເວົ້າພາສາສະເປນ, ແລະ ການສົດສອນແມ່ນຈະຖືກຈັດໃຫ້ ມີທັງພາສາສະເປນ ແລະ ພາສາອັງກິດອີກດ້ວຍ.
- ການເຂົ້າຮ່ວມໃນໂຄງການບັບປຸງ, ການສົດສອນ, ເຊິ່ງເປັນບ່ອນທີ່ ການແກ້ໄຂບັບປຸງທີ່ ຖືກເຮັດດ້ວຍອາຈານສອນເພື່ອເຮັດໃຫ້ ເນື້ອໃນບົດຮຽນມີຄວາມເຂົ້າໃຈແກ່ ລູກຂອງທ່ານເອງ.
- ໂດຍຜ່ານການຊ່ວຍເຫຼືອຂອງຜູ້ຊ່ວຍຊານສອງພາສາເພື່ອຊ່ວຍໃຫ້ເນື້ອໃນຂອງບົດຮຽນມີຄວາມເຂົ້າໃຈແກ່ ລູກຂອງທ່ານ.
- ການເຂົ້າຮ່ວມໄລຍະເລັ່ງຮຽນຂອງໂຄງການ ESOL ເມື່ອອາຈານສອນຂອງຫ້ອງຮຽນ ESOL ເຂົ້າມາຫ້ອງຮຽນເປັນປົກກະຕິເພື່ອໃຫ້ ການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານພາສາແກ່ ລູກຂອງທ່ານ.

ເຊິ່ງເປັນພາກສ່ວນຂອງໂຄງການ ESOL, ແຜນການຮຽນແຕ່ລະຄົນສໍາລັບ ກຮຽນທຸກຄົນໄດ້ຖືກພັດທະນາເຊິ່ງໄດ້ນຳໃຊ້ຂໍ້ມູນຈາກການປະເມີນຜົນຄວາມສາມາດທາງດ້ານພາສາເພື່ອກຳນົດເອົາຄວາມອາດສາມາດແຂ່ງແກ່ນຂອງລູກທ່ານ, ຂອບເຂດຄວາມຕ້ອງການ, ແລະ ຮູບແບບຂອງການຊ່ວຍເຫຼືອໃດທີ່ ມີປະໂຫຍດທີ່ສຸດ.

ລູກຂອງທ່ານຈະໄດ້ຮັບການການປະເມີນຄວາມສາມາດດ້ານພາສາອັງກິດລັດ Kansas (KELPA) ໃນແຕ່ລະແຕ່ລະດູໃບໄມ້ ບໍ່ເຖິງເພື່ອປະເມີນຄວາມກ້າວໜ້າໃນຄວາມຄ່ອງແຄ້ວດ້ານພາສາອັງກິດ. ການປະເມີນຜົນນີ້ແມ່ນວັດແທກຄວາມກ້າວໜ້າໃນຂອບເຂດຂອງການເວົ້າ, ການຟັງ, ການອ່ານ, ການຂຽນ, ແລະ ຈັດຫາຄະແນນໃຫ້ທີ່ມີຫຼາຍໆພາກສ່ວນປະກອບ. ເມື່ອລູກຂອງທ່ານສ້າງຄະແນນໄດ້ "ຄ່ອງແຄ້ວ" ໃນຂອບເຂດທັງໝົດ ແລະ ຄະແນນຕ່າງໆທີ່ຕິດຕໍ່ກັນສອງປີ, ນັກຮຽນກໍ່ຈະໄດ້ຖືກອອກຈາກຫຼັກສູດໂຄງການ. ຫຼັງຈາກອອກຈາກຫຼັກສູດໂຄງການແລ້ວ, ການປະຕິບັດງານຂອງນັກຮຽນຢູ່ໃນເນື້ອໃນຂອງຫ້ອງຮຽນກໍ່ຈະໄດ້ຖືກຕິດຕາມສັງເກດການໃນສອງປີອື່ນໆອີກເພື່ອກຳນົດເບິ່ງວ່ານັກຮຽນຍັງມີຄວາມຕ້ອງການຊ່ວຍເຫຼືອເພື່ອເຕີມອີກບໍ່.

ຖ້າຫາກລູກຂອງທ່ານຍັງຕ້ອງການການສຶກສາອື່ນໆອີກເຊິ່ງຮັບຮ້ອງເຖິງການສຶກສາບໍລິການແບບພິເສດ, ທາງໂຄງການ ESOL ກໍ່ຈະໄດ້ເຮັດວຽກກັບທີມງານການສຶກສາສາຍພິເສດ. ຕົວແທນຂອງພະແນກ ESOL ຈະເຂົ້າຮ່ວມປະຊຸມກັບທີມງານດັ່ງກ່າວນັ້ນ.

ມັນແມ່ນສິດທິຂອງທ່ານຜູ້ເປັນພໍ່ແມ່ທີ່ຈະປະຕິເສດໃນການລົງທະບຽນເຂົ້າຮຽນຂອງລູກທ່ານໃນໂຄງການການລົງທະບຽນເຂົ້າຮຽນຢູ່ໃນຫ້ອງຮຽນ ESOL ຫຼື ຍົກຍ້າຍລູກທ່ານອອກຈາກໂຄງການດັ່ງກ່າວໄດ້ທຸກເວລາຢູ່ໃນຊ່ວງປີຮຽນ. ຖ້າຫາກທ່ານບໍ່ຕ້ອງການໃຫ້ລູກທ່ານຂອງທ່ານໄດ້ຮັບການ

ບໍລິການການສຶກສາຈາກໂຄງການນີ້ແລ້ວ, ກະລຸນາແຈ້ງໃຫ້ທາງໂຮງຮຽນຊາບດ້ວຍ.
ອົງຕາມກົດໝາຍວ່າດ້ວຍການໃຫ້ເດັກທຸກຄົນໄດ້ຮັບ [No Child Left Behind Act], ການ
ປະເມີນຄວາມສາມາດໃນການໃຊ້ພາສາອັງກິດລັດ Kansas ສຳລັບການຈັດເອົານັກຮຽນ
ເຂົ້າຮຽນ (KELPA) ຈະໄດ້ຖືກດຳເນີນໃນແຕ່ລະປີ.

ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫາ ບ ຕາມ
ໝາຍເລກໂທລະສັບຖ້າຫາກວ່າທ່ານຕ້ອງການຢາກຈັດຕາຕະລາງການປະຊຸມເພື່ອ
ປຶກສາຫາລືການບັບຈຸເຂົ້າໃນໂຄງການ, ຜົນຂອງການທົດສອບ, ຫຼື ການເຂົ້າຮ່ວມ
ໃນໂຄງການ ESOL ຂອງລູກທ່ານ.

ດ້ວຍຄວາມຮັກແພງ,